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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan fejlesztené a kormány az egyre súlyosabb 
helyzetben lévő gyermekegészségügyi szakellátást?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A magyar civilek által készített gyermekjogi jelentés szerint legfőképp a tizenévesek is nap mint
nap megtapasztalják az egészségügy katasztrofélis  helyzetét.  az  egyik válaszadó szerint  "három
orvosból 2 nem vette észre, hogy vakbélgyulladásom volt. A kórházban ugyanekkor órákat kellett
várni  az  ultrahangra,  hiába  szólt  a  kezelőorvos,  hogy  sürgős".  A  gyermekorvosok  száma
gyakorlatilag napról napra csökken, mert elöregedik a szakma és nincsen utánpótlás. A gyermek
szakorvosok esetében a helyzet még rosszabb, kevés a neurológus, a kardiológus, de a belgyógyász
is. Kérem Miniszter Urat, ezért válaszoljon a következő kérdésekre!

Van-e a kormánynak stratégiája arra vonatkozóan, hogy növeljék a gyermek szakorvosok számát?

Jelenleg hány gyermek szakorvos hiányzik az egészségügyi rendszerből?

Átlagban mekkora fizetést kapnak a gyermek szakorvosok?

Hány gyermek szakorvos hiányzik a fővárosban?


